
I n f o r m a c e 
 

z jednání předsednictva IPA sekce ČR a revizní komise a vedoucích 
územních skupin 

Hradec Králové 25.11.2023 
 
 

- účast na jednání byla velmi dobrá, chyběli pouze zástupci 3 územních skupin, za naši skupinu byli 
přítomni p. Kuběna (vedoucí skupiny) a p. Tomek (viceprezident IPA) 
- po nezbytných formalitách – uvítání, volba komisí, seznámení s programem, kontrola plnění z 
minulého setkání - začalo samotné jednání 
 
Prezident IPA přednesl zprávu o činnosti předsednictva 
- v souvislosti s úmrtím 24 izraelských policistů a příslušníků IPA byl vytvořen fond solidarity s 
jejich rodinami a každá sekce uvolnila 4000 Eur na toto konto 
- dále rozebíral problematiku webových stránek IPA ČR, kde jsou některé odkazy (nákup IPA 
předmětů apod.) zaheslovány a jsou problémy s přihlášením, webmaster přislíbil brzké řešení a 
nápravu 
- předal ocenění udělené našemu členovi p. Francovi na světovém kongresu v Řecku za vítězství ve 
vyhlášené fotosoutěži 
- informoval o postoji Holandska, Polska a pobaltských států, které tvrdošíjně požadují vyloučení 
Ruska z IPA, naopak více sekcí argumentovalo s názorem, že se nemá činnost IPA politizovat a 
navíc stanovy IPA neobsahují možnost za této situace takto postupovat, což se také projevilo v 
závěrečném hlasování – nakonec zůstává v platnosti pozastavení výkonu činností (obdoba postavení 
mimo službu) 
- příští rok (19-24. květen) budou sportovní IPA hry v Rumunsku, opět požadavek na možnost 
účasti členů jednotlivých územních skupin – možno nahlásit prostřednictvím vedoucích skupin, 
zároveň má proběhnout v příštím roce ( 29.7.-3.8.) setkání mladých policistů v Rakousku (Vídeň), 
bez vymezení profesnosti a odbornosti, nutná znalost jazyka (Aj nebo Nj), zájemci opět mohou 
žádat prostřednictvím vedoucích skupin 
- na závěr informoval o záměru vyloučit z IPA sekce ČR územní skupinu 117 z Liberce pro 
neplnění základních článků stanov IPA sekce ČR 
 
V oblasti legislativy (p. Dvořák) 
- nutnost obnovy ochranné známky IPA – logo by mělo doznat drobné změny 
- rejstříkový soud administrativně uvádí statutární orgán územní skupiny zároveň jako majitele, jde 
pouze o papírovou formu pro umožnění uložení v evidenci 
- během měsíce prosinec by měly být distribuovány nové průkazy na rok 2024 stávajícím členům, 
nově přijímaní musí počkat zhruba do ledna 2024 
 
Hospodaření 
- v současnosti je na účtu IPA sekce ČR 3.407.900,-Kč a kromě uváděné ÚS 117 nebyly evidovány 
žádné finanční excesy, fungují úsporná opatření (asi jako všude), ale o navýšení členských 
příspěvků se neuvažuje – pro informaci povinný odvod z územní skupiny za člena je 300,-Kč za rok 
a zbytek je již na samotné územní skupině jakou částku si na svůj provoz určí 
 
Kontrolní komise 
- účastnila se na všech jednání předsednictva sekce ČR, během kontrolovaného období nedostala 
žádné podněty a výsledky hospodaření byly vždy v souladu se stanovami IPA sekce ČR 



Diskuse 
- požadavek na aktualizaci seznamu územních skupin a jejich zástupců 
- tak jako na kongresu v ČB požadavek na novelu stanov o rozšíření členské základny a to o 
příslušníky vězeňské služby, k čemuž se připojila i naše skupina s rozšířením o příslušníky BIS (již 
několik jich působí ve skupině a řada dalších má zájem o vstup) 
- požadavek ze skupiny Hrad o bližší spolupráci pražských územních skupin, aby nedocházelo k 
tříštění akcí, bude vyvolána schůzka zástupců ke společné dohodě – případné náměty pište nebo 
volejte, ale co je psáno, to se nezapomene ! 
- vedoucí ÚS Hranice na Moravě ocenil medailí k životnímu jubileu p. Tomka, za nadstandardní 
účast na IPA pochodech 
 
Toť asi vše podstatné týkající se přímo našich členů. Z mé strany věcně shrnuto asi to, že členská 
základna stárne, stagnuje či spíše řídne. Prezentace činnosti IPA mezi příslušníky je poměrně malá 
(měřeno s činností Veterána policie) a z hlediska benefitů ani nemluvě, jde spíše o srdcovou 
záležitost někam patřit. 
 
Za naši skupinu, členské příspěvky vybrány až na 2 hříšníky, kterým bude k 1.1.2024 ukončeno 
členství (tedy pokud se do konce roku neozvou), 5 členů ukončilo, 6 lidí požádalo o členství. Jinak 
se blíží konec roku, tzn. Finanční uzávěrka, kontrola rejstříků apod. A do toho ještě Vánoce – ale to 
už je jiná kapitola. 
 
Přeji všem hezké počtení a všechny vaše nápady budou zpracovány a předány oprávněným osobám. 
 
Mějte fajn dny 

Ruda Kuběna 
vedoucí skupiny 


